
Referat styremøte i Orkdal Rideklubb 
  
Sted: Discord 
Tid: 20.06.2023 kl. 20.00 
Til stede: Ragnhild Kjøren Lefstad, Tuva Sommerschild, Kine Bjørkvoll, 
Astrid Svinsås, Thea Marie Aftret, Hilde Ofstad, Hege Størseth. 
Ikke til stede: Bård Erik Aasan, Astrid Gunnesmo 
Ordstyrer: Ragnhild Kjøren Lefstad 
Referent: Kine Bjørkvoll 
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48/23 Godkjenning av innkalling  
Innkalling er godkjent, med unntak av feil nummerering av saker i innkallingen. Kine har 
rettet til riktig nummerering i referatet. 
 
49/23 Godkjenning av referat fra sist styremøte  
Referat er godkjent. 
 
50/23 Post  
Kommet inn en generell undersøkelse fra Institutt for samfunnsforskning i forbindelse med 
Covid. 
 
Oppdatert medlemsliste med 110 medlemmer (98 ved forrige styremøte). Blir ofte økning i 
forkant av stevner. 
 
Gjelstenstipendet er åpent for søknad. 
 
51/23 Dommerbod 
Vi har bygget dommerbod på Berge. Ble innviet under dressurstevnet forrige helg. Kostet oss 
ca. 8000,- (fikk god pris på materialer, ble bygget på dugnad). 
 
Stall Zaana ønsker også sin egen dommerbod. Styret er positive til dette, men tror ikke at vi 
rekker det før stevnet i august. Kan tilby materialer mot at de bygger selv? 
 
 
 



52/23 Discord, ny plattform å ha møter på? 
Vi startet opp med møte på Discord i dag. Vi prøver dette i 2-3 møter og ser om vi liker det. 
Tar en avgjørelse ved et senere tidspunkt. 
 
53/23 Feltrittstevne med klubbmesterskap 08.juli 
Det var kommet ønske om å bytte dato, pga feltrittsuka (mange reiser hjem etter endt 
feltrittsuke dersom det er en dag mellom feltrittsuka og stevnet). Dato flyttet fra 09.juli til 
08.juli. Er sjekket og godkjent. 
 
Mangler folk til sekretariatet. Astrid S. skal sjekke kalenderen, og komme tilbake før helga.  
Vi er sårbare med så få folk som kan dette. 
Tuva hører med Dina om hun kan bistå. Kommer tilbake til oss så fort hun får svar. 
 
Alle andre oppgaver er besatt. 
 
Kun en påmeldt så langt. Mye kan skje på 2,5 uke.  
 
Når man ser på antall hester/ponnier og ryttere i klubben som rir feltritt, blir det mest 
sannsynlig kun en klasse i klubbmesterskapet. 
Blir det dårlig oppslutning utsetter vi klubbmesterskapet til oktober-stevnet. 
 
54/23 Klubbmesterskapspremier 
Horze har sponset med god rabatt på vinnerdekken. 
Vi må bli flinkere til å nevne sponsorer under arrangementet. 
 
Hilde ser på muligheten for å trykke sponsorlogoene, slik at vi slipper oppstartskostnaden på 
alle de forskjellige logoene. 
 
55/23 Spons 
Det tikker stadig inn sponsorpenger. 
Det har vært gjort en stor og god jobb med søknader, både på vanlig spons, tilskudd til 
hindermateriell etc. 
 
56/23 Loddsalg 
Orkdalsrittet ønsker å begynne med loddsalget nå. For at det ikke skal gå flere loddsalg 
samtidig, må vi styre dette bedre. Ragnhild og Eva finner en løsning for innværende år. 
 
Forslag fra styret er å ha to store loddsalg i året, isteden for ett til hvert stevne. Vi må passe på 
så vi ikke maser på regionens bedrifter om premier. 
Forslag fra styret er at siste stevne før sommerferien, og siste stevne før vinteren får ansvar for 
det loddsalget, og at pengene fordeles utover stevnene der det trengs for å ikke gå i 
underskudd. 
Diskuteres i styret ved en senere anledning, og tas som infosak til årsmøtet. 
 
57/23 Statutter for spons av klubbens medlemmer til lagdeltakelse og større reiser. 
Det må utarbeides statutter for dette. Styret legger følgende til grunn: 

- Må ri for Orkdal Rideklubb 
- FERD rideskolecup – kan støttes opp til 2000,-/deltaker. 
- Lagkonkurranser som ikke er i klubbens regi.  
- Klubben setter ikke en frist for å søke, men «innen rimelig tid» 



- Evt oppgjør gjennomføres i etterkant av gjennomført stevne. 
- Større reiser (utenfor Trøndelag fylke): Rytter, eller foresatte må søke om støtte. 

Det må skrives ned kriterier for spons. Astrid S skriver et utkast og sender til resten av styret 
for gjennomgang.  
 
58/23 Eventuelt 
 
Hubertusrittet. Det er ingen andre stevner første helga i oktober, så det er en god ide å ha det 
da. Begynn å promotere det allerede nå. Hilde er leder i komiteen. Stall Zaana er en god 
arena. 
 
Storcash medlemskap. Ca. 700kr oppstart, ingen årlig utgift. Sparer en del på dette ved hver 
handel dersom vi fokuserer på medlemstilbudene. Kine gjør avtale med storcash.  
 
Åpning av Motorsportssenteret i helga, det har kommet signaler om at dette kan være en flott 
plass for å ha stevne. Grusen er ferdig lagt, vaskespilt, masser av parkering. Vi bør dra og se 
på dette. Fin vei opp. Bakdelen er at det ikke er plasser for oppstalling. Paddocker er et 
alternativ. Ikke langt unna Guri for oppstalling. Mulig et endagsarrangement. Kanskje noe for 
Hubertusrittet. 
 
Kommet inn spørsmål om klubben ønsker å samsøke i forbindelse med Gjelstenstipendet. 
Styret må sette seg ned og diskutere hva vi ønsker å søke på grunnlag av, og hvilke punkter vi 
skal bruke i søknaden for å styrke mulighetene våre. Vi må møtes for å diskutere dette, det bør 
ikke tas over Discord. Søknadsfrist 21.august. 
 
Årets-utdelinger 
Det bør kanskje legges inn en Årets rekrutterer? Trenerne i klubben bør gjøres stas på. Tar det 
med oss videre til et senere møte. Dette kan bli vanskelig å holde styr på, og kan føles 
urettferdig for de som gjør en god jobb, men ikke «premieres». 
 
59/23 Nytt styremøte  
Hos Kine kl17. Pri 1 er Gjelstenstipendet. Ragnhild sender innkalling. 
 
Kine Bjørkvoll 
 
 
Oppgaver å behandle videre etter møtet, oppsummert: 

 
Sponsormidler Søke hos Møller Bil Mail: Ragnhild,  

Oppfølging: Astrid S 
Sekreteriat feltrittstevne Sjekke kalender, og melde 

tilbake til Ragnhild 
Astrid S. 

Trykk av sponsorlogoer på 
vinnerdekken etc. 

Sjekke mulighet Hilde 

Oppfølging av utsendte 
sponsorsøknader 

Ringerunde Ragnhild 

Befaring 
Motorsportssenteret 

 Ikke satt 



Klubbstevne/juleavslutning  Sak overføres til et senere 
møte 

Statutter for spons av 
klubbens medlemmer 

Utarbeide forslag, sendes til 
resten av styret for 
gjennomlesing. 

Astrid S. 

Søknad Gjelstenstipendet  Sak overføres til eget møte 
Loddsalg 2023 Komme til enighet Ragnhild/Eva Berge 
Loddsalg 2024 Finne en god løsning Overføres til senere 

styremøte 
Starcash Opprette medlemsskap for 

bedre priser 
Kine 

Møte med områdeansvarlige Oppfordre til å finne 
tidspunkt 

Ragnhild 

Førstehjelpskurs Overføres som sak til senere 
styremøte 

 

Oppdatere 
førstehjelpspakken 

Kjøpe avlang 
presenning/duk for 
skjerming av skadede. 2x5-
2x6m. Evt to mindre 

Kine 

Kjøreliste stevne Utarbeide forslag Kine 
Sekretariat Finne aktuelle kandidater i 

medlemslista 
Ragnhild/Astrid S. 

Sekretariat Opplæring STRyK/Julie Astrid S. 
 
 


